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Burmistz
Miasta Lubawka

Za pośrednictwem Przewodniczącego
Rady Miasta Lubawka

INTERPELACIA - ZAPYTANIE

Zgodrue z Art. 24 pkt.3 ustawy o samorządzie gminnym składam
interpelacię - zapytania w sprawie:

W dniu 13 czerwca2019 roku ńoĘłem do Pani interpelację ( kopia w
załączeniu ) w której prosiłem, żeby udzieliłaPani informacji na temat
wydatkowania pieniędzy bez procedury przetargowej lub konkursu ofert na
wykonanie projektu remontu nawierzchni Placu Wolności w Lubawce. Mija juz
czwaĘ miesiąc od ńożenia interpelacji, a ja nadal nie otrzym ńem żadnej
odpowiedzi. Zaczynam mieć podejrzenia, że mozliwe jest, iż są w tej sprawie
jakieś nieczyste intencje, które usifuje Pani ukryć i dlatego nie udziela Pani
odpowiedzi. Chciałbym zwrócić Pani uwagę, że zgodnie z obowi ązującąustawą
na intetpelację lub zapytanie radnego odpowiedzi moze udzielić upowazniony
pracownik gminy, jednak na\eży pamiętac, ze odpowiada on z upoważnienia
organu wykonawczego i w imieniu tego organu. Czyli odpowiedzialność zanie
udzielenia odpowiedzi lub treść udzielonej odpowiedzi ponosi organ
wykonawczy, cryIi burmistrz, pomimo że odpowiedzitej nie tworzył. Myślę
więc, żew końcu się Pani opamięta i przestanie traktować radnych jako zło
koniecme, a nie jako partnerów do wspólnega dzińanianatzelzgminy. Jako
radny odpowiedzialny za dobro gminy nadal będę oczekiwał , że po tych kilku
miesiącach oczekiwania na tą odpowiedź otrzymam w końcu satysfakcjonującą
mnie informację.

Podpis radnego
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Burmistrz
Miasta Lubawka

Za pośrednictwem Przewodniczącego
Rady Miasta Lubawka

INT§RP§IAC} A - Z APYTANIE

Zgodnie z Art. 24 pkt.3 ustawy o samorz ądzie gminnym składam
interpelacię - zapytańa w sprawie:

W związku z planowanyrn wykonaniem pĄektu na remont nawierzchni placu
WolnaŚci w Lubawcs, pro§zę o przedstawienie zńożeń do wykonania tego
Projektu remontu. Dlaczego ma być wydatkowane 40 tysięcy złotych nalrojekt,
który nie był konsultowany, ani z mieszkańcami, ani zradnymi? Ć"y po ,rie-
zaakceptowaniu tego prcljektu przez Radę Miasta Lubawka nie będą to pieniądze
wyrzucone w prz,y§łowiowe błoto ? cry wykonawca tego projektu będzie
wyłoniony w drodze przetargą czybędzie to wybór po uwazaniu ?
CzY przewiduje Pani zorganizowanie spotkania z mięszkańcarni Lubawki, aby
PoznaĆ ich zdanie na to, jak ma wyglądać lubawski rynek po wykonaniu takiój
przebudowy tego piacu ?

Pdplłradnego
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